
Zápis z jednání komise Zdravá Dvacítka a strategický rozvoj  

Číslo jednání: 4/24 

Datum konání: 20.5.2024  

Přítomni: Hana Čížková (předsedkyně), Amália Klímová, Josef Straka 

Omluveni: Barbora Stýblová 

Hosté: Veronika Jáně, Hana Markulinec Moravcová 

 

Jednání se konalo v Kulturně komunitním centru, Náchodská 754 od 17 hodin 

 

Body jednání: 

1. H. Čížková přivítala přítomné a zahájila jednání komise. 

2. A. Klímová poděkovala V. Jáně za spolupráci a přípravu „sousedského 

setkání“ v lokalitě u nádraží Horní Počernice. Setkání proběhlo v dobré 

atmosféře a ukázalo, že setkání občanů se zástupci radnice v určité menší 

lokalitě má větší účast a tím i význam než celoplošné akce. 

3. V. Jáně informovala o úspěšném průběhu Formanských slavností, které se 

konaly v sobotu 18.5.2024.  

4. H. Markulinec Moravcová navrhla pro další „sousedské setkání“ lokalitu 

Čertousy v termínu 18.9.2024. Téma: výstavba Počernice východ, čistírna 

odpadních vod, železniční zastávka Čertousy. 

5. J. Straka upozornil na nepořádek a nedostatek košů na odpadky u Nolčova 

parku. U parku na Náchodské je pouze koš na psí exkrementy, který je 

přeplněný běžnými odpadky. Doporučuje doplnit o normální odpadkový 

koš. 

6. H. Čížková připomněla akci ReUse den, která se uskuteční 22.6.2024 

od 10 do 17 hodin v areálu Chvalské tvrze. 

 

Termín příštího jednání: 28.8.2024 od 17 hodin v Komunitním centru HP 

Zapsala: Hana Čížková 

 


